
  

Van: <geanonimiseerd> [mailto:<anoniem>@nvz-ziekenhuizen.nl]  

Verzonden: donderdag 6 oktober 2016 10:23 

Aan: 'sjoerd.van.de.wouw@foodwatch.nl' <sjoerd.van.de.wouw@foodwatch.nl> 

Onderwerp: Verzoek m.b.t. verkoop energiedranken in ziekenhuizen 

 
 

 

Geachte heer Van de Wouw, 

 

In uw brief van 23 september 2016 stelt u dat een energiedrankje een ongezond product is 

en dat ziekenhuizen moeten stoppen met de verkoop van dit product. 

 

Energiedrank is inderdaad geen gezonde keuze. Deze producten krijgen niet voor niets de 

vermelding ‘Bevat cafeïne. Niet aanbevolen voor kinderen en zwangere vrouwen’. Naast dit 

product worden in ziekenhuizen ook gezondere alternatieven aangeboden. 

 

De NVZ is van mening dat ziekenhuizen zelf moeten kunnen bepalen welk assortiment in 

restaurant en frisdrankautomaat van de cateraar wordt aangeboden. Als NVZ kunnen we 

echter geen keuze opleggen.  

 

Onder de link naar de site van de Rijksoverheid waarin duidelijk wordt dat ziekenhuizen 

voor hun patiënten met gezonde voeding bezig zijn. Dat staat dus hoog op de agenda. 
 

https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2016/05/23/veel-aandacht-voor-voeding-in-

ziekenhuizen 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

<geanonimiseerd> 

Senior communicatieadviseur/woordvoerder 
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